



Experience studying and living in the UK this summer



Our three-week **Student Summer Programme (SSP)** provides you with a unique opportunity to gain a real taste of studying and living in the UK, and may help you consider if further study at **WMG, University of Warwick** is for you.

The University of Warwick is a world-class Russell Group University widely recognised as a leader in research and education and has been consistently ranked as one of the UK's **top 10 universities** (The Times and The Sunday Times Good University Guide 2018).

We are one of the largest academic departments at the University of Warwick, and have been delivering **high quality education** for 37 years. Innovation, creativity and industry-relevant education all define the lively and interactive culture that you will be part of as an SSP student. From our experience of delivering successful full-time Master's level education and executive training programmes, we introduced the first ever SSP in 2017.

The course

The three-week course will be tailored to your current college/university's requirements, taking into account your academic background and career aspirations. Modules usually include **UK History and Culture, Business Negotiation, Project Management, Marketing, Finance, and Innovation**. Plus, as we work with many world-renowned companies, you will have the chance to visit some of them to find out how real businesses in the UK operate.

Accommodation and campus life

The University of Warwick has an **award-winning campus** situated in the heart of England. It is surrounded by beautiful green space, but with easy access to transport links. We are **one hour from London** by train, and Birmingham Airport is just 20 minutes away.

You will be staying on campus in your own bedroom with either a communal bathroom or an en-suite, and a full kitchen shared between a number of students. Free wifi, bedding and a social space are included. You can expect a vibrant experience with a true flavour of the range of art, sports and social facilities on offer.

"The programme exceeded my expectations. I experienced the real British University life."

Chen
2017 SSP student

To find out more about this prestigious programme please contact:





这个夏天 在英国体验 学习和生活



我们为为期三周的学生夏季计划
(Student Summer Programme, 简称SSP)为您提供独特的机会来获得原汁原味的英国学习和生活体验,可帮助您思考在**WIMG, University of Warwick (沃里克大学)**深造是否适合您。

University of Warwick (沃里克大学)是世界一流的罗素联盟大学之一,它作为研究和教育领域的领导者而广受认可,一直都处于英国**前10所顶尖大学**之列(2018年泰晤士报和星期日时报优秀大学指南)。

我们是University of Warwick (沃里克大学)最大的学系之一,实施**优质教育**已有37年之久。创新、创造力和行业相关的教育是我们充满活力和互动性的文化的组成部分,您作为一名SSP学生将成为这种文化的一部分。凭借我们提供成功的全日制硕士层次教育和高管培训计划的经验,我们于2017年首次推出SSP。

课程

为期三周的课程将按照您当前的学院/大学要求量身定制,并考虑您的学术背景和职业愿望。课程模块一般包括**英国历史与文化、商务谈判、项目管理、市场营销、金融和创新**。此外,由于我们和许多世界知名的公司合作,您将有机会参观其中的一些公司,从而了解英国的真实企业是如何运营的。

住宿和校园生活

University of Warwick (沃里克大学)坐落于**英格兰**的中心,拥有一流的校园环境。校园被美丽的绿色空间所环抱,但交通便利。乘坐火车只需**一小时即可抵达伦敦**,而距离伯明翰机场也仅有20分钟车程。

您将在校内享有自己的卧室、公共卫生间或独立卫生间,并将和多名学生共用一间设施齐备的厨房。内含**免费wifi、床上用品和社交空间**。您可以享用校园提供的各种艺术、体育和社交设施,获得丰富多彩的生活体验。

“该计划超出了我的预期。
我体验到了真实的英国
大学生活。”

Chen
2017届SSP学生

欲详细了解这项声誉卓著的计划,请联系:

